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PROCES YERBAL
INCHEIAT ASTAZI 26 .02.2015 CU OCAZTADESTASURARII SEDINTEI
ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL COSTULENI CU URMATOAREA

ORDINE DE ZI:

Aprobarea procesului -verbal al sedintei ordinare din data de29.01.2015 ;
Informare privind activitatea de protec(ie a mediului- d-nul viceprimar Onofrei
Constantin
Ilfonlarg privind situa{ia contractelor de arendd iriregistrate la primaria comunei
Costuleni- d-nul primar Harabagiu Dumitru ;4. Informare privind derularea contractelor de inchiriere a pdgunii comunale - d-nul
consilier juridic Carasevici Mircea ;

5. Proiect de hotlrdre privind organinareare(elei gcolare de invlfdm6nt din comuna
costuleni pentru anul gcolar 2015-2016- d-nul piimar Harabagiu Dumitru ;6' Proiect de hotdrdre privind stabilirea tarifeloi pentru ocuparea zonei drumurilorpublice comunale prin amplasarea lameiajarea de construcfii /accese
/instalalii/panouri publicitare etc.- d-nul viceprimai Onofrei Constantin i7' Proiect de hotdrdre privind modificarea iomponenlei Comisiei de analiz1 a
solicitdrilor de locuinfe sociale- d-nul viceprimar onofrli constantin ;

La gedin[d sunt prezenti toti cei l1 ctnsilieri locali din totalul de 13 consilieri
Iocali alegi. Lipsesc d-na Ciaugu Angelica gi d-na Petria Nicoleta . participd cainvitali d-nul 

11in1". Eduard preot in satul Hiti(a 9i d-nul Hildanu Cetilin
reprezentantul Clubului Sportiv < Forza Junior >.

D-nul presedinte de gedin{d Ilie Teodorescu dd citire ordin ii de zi. Ordinea
de zi se supune iprobarii si este aprobata in unanimitate.

Ordinea de zi se suplimenteazdcu?ncd doud ptincte :
1'Proiect de hotdr6re privind aprobarea *oainrarii Statutului Asocia{iei
Regionale a Serviciilol de Apa Canal Iagi , conform Actului Adi{ional nr.l3
2. Adresa nr. 483912015 referitoare la actualizarea periodica a rrogr;ului de
transport ;

Inainte de trecerea la punctele de pe ordin ea de zi d-nul Hililanu Citdlin doregte
s5 adreseze cateva cuvinte consilierilor locali. < M5 adresez consilierilor locali in modpersonal . Am apelat la-d-nul viceprimar qi la cdteva societdfi comerciale de pe raza
comunei sI ne ajute cu nipte bdnufi pentru a achizi\iona plase pentru po4i . pot fi alocafi
si cei 2Yo din salariu, iar societd{ile Comerciale pot inctreia contracte de sponsorizare. Am
nevoie de 500 lei. >

l.
2.

J.

Cdfiva consilieri locali au contribuit cu c6te o sumd
i-au fost inmdnafi d-nului Hilifanu C6t6lin.

Punctul I de pe ordinea de zi : procesul verbal de
dI spre citire si aprobare.

Punctul 2 de pe ordinea de

de bani, adun6nd 340 lei care

la sedinta din 29.01.2015 se

zi : Informare privind activitatea de protec{ie a
mediului.

Prezintd materialul d-nul viceprimar Onofrei Constantin



D-na consilier local Popa Valeria: < Am oarecare activitate politicd gi am inv6fat
multe lucruri .Am cdteva mandate de consilier. Nu am nimic cu nimeni, nu do.... s6 fiu
nici primar, nici viceprimar. in acegti ani nu s-a fEcut nimic pentru proteclia mediului.
Totul este teoretic. Tot gunoiul din sat il gdsegti pe < trangdu >. E- dezastru natural .
Cdutafi 4 oameni de incredere care sI urm6reasci cetdtenii Care arunc6 gunoiul . Sd se
aplice amenzi .Mai tuali legltura cu gcolile pentru cd'eSte o chestiune-de educalie gi
mentalitate. Niciodati nu m-am sfiit sd md aplec sd iau o h6nie de pe jos, d6nd un
exemplu celor din jur. Sd gdsim solufii . Sd gdsim un loc unde sd ducemgunoiul , si
aducem pubele. Toate ganfurile sunt pline de gunoaie. Toatd lumea 

-agteapt[ 
ca

beneficiarii de ajutor- social sI strdngd gunoaiele. b-nul profesor Stamate a iniliat un
proiect < Pentru o viafd mai curatd >. Au participat elevii de la qcoali gi profesorii .
Cet5[enii nu s-au implicat deloc . De 25 de ani nu s-a facut nimic , aar nici iegislalia gi
nici bugetul n-au fost de partea noastr6 >

D-nul consilier local Chirild Adrian : " Are dreptate d-na Popa Valeria . in fiecare
an facem activitdli de ecologizare in cadrul qcolii. Niciun cet6fean din sat nu ni se aldturd
. Noi tr6im in gunoaiele astea. Toamna, toate drumurile sunt piine de coceni. S-a dat vreo
amend6pdn6 acum ? ce s-a intdmplat cu tomberonul de la Hiiila?,,

D-nul viceprimar rlspunde cI tomberonul de la Hili(a a fost luat pentru ci acesta
era destinat doar pet-urilor iar oamenii aruncau in el orice rei ae gunoaie.

D-nul consilier local Ciauqu Gheorghe : < Toati lumea Oa fo" la gunoi. S6mbit6
era un fum de nu puteai sd respiri. Sd nu se mai dea voie oilor pe camp-in acest sezon.
Traverseazd satul gi lasd in urmd o mizerie de nedescris. Cetalenii u.ur"^A toate gunoaiele
in r6pd. >

D-nul consilier Chirila precizeazd cd in slpt[m6na 6-12 aprilie vom relua
acfiunea cu ecologizarea . ii invita gi pe d-nii consilieri locali sd purtirip" la aceast6
ac[iune.

D-na consilier local Lupu Mariana povestegte cd aceast[ ac{iune s-a desfbgurat gi
vara trecutl 9i un ceti{ean alerga dupd copii gi dupd organizatori s-a-i intrebe de ce n-au
fEcut curat gi la el Ia poa(d .

D-nul Nechita Dimitrie este de p6rere cd mizeria de pe drumul na{ional se
datoreazd gi persoanelor care tranziteazd comune. De multe oii a vdzut peturi gi alte
gunoaie zbur6nd din magini. De asemenea, considerl cd societdfile comerciale produc cel
mai mult gunoi . To[i carl gunoiul pe c6mp .

. D-nul viceprimar_aduce la cunogtin(a consilierilor locali c6 toate societdtile care
au primit autoriza(ie de funcfionare gtiu ce trebuie s[ facl cu gunoaiele. < Nu poli sa Oai
amenzi dacd nu le oferi condilii si depund gunoiul. Pdnd nu avem condilii trebuie s6
gdsim alte localii. De cdte ori intdlnesc cErulelncdrcate cu gunoi le intorc din drum. >

D-nul primar Harabagiu Dumitru : " Ast5zi am fost la gedinfa Grupului Local de
Acfiune $tefan cel Mare gi la Prefecturd. To{i cer de Ia Primiiie. Stiti c6 suntem srraci
anul acesta . Bugetul este mic. Nu avem bani de salarii pdn6 la smrgituianului . 6a* Uuni
pentru sport. Pe terenul de sport este dezastru. Nimeni nu face curalenie. Am inceput cu
comerful. Fac o afacete pe raza comunei, cdqtigd bani, fac ce vor cu gunoiul gi la prim6rie
nu pldtesc nimic. Mulli au terase. Pldtesc pentru astea? Cdnd vii lunia la prim6ril vezi la
barul de vis-a-vis saci de gunoi, cutii de bere, mucuri de {igar6 etc. in 

"ua*i 
aOfS-ului

suntem parteneri intr-un proiect Sistem de management iniegrot al deseurilor tn judelul
Iasi . Toate societdlile comerciale sunt obligatJ sE incheie contract cu operatorul de



salubritate. Acestea nu sunt in sarcina noastrd . Noi trebuie sE le asigur6m cetdfenilor. Se

va stabili o taxd . Pubelele de compost vor fi implrfite c6tre cetd{eni qi utilizate

corespunzltor. Noi ne int6lnim lunar sd glsim solu{ii impreun6 , nu sI ardtdm cine e mai

tare. ilu gtim dac6 ne ajung banii de iluminat public pdnd la sffirqitul anului . Nu avem

bani sd punem o boabd de piatrd pe drumuri. Nu gtim dac6 vom avea bani s[ asigur6m o

excursie copiilor cu rerultute bune , de premii etc. Telekom ne trimite nigte facturi

exorbitante, fapt pentru care vom rczilia contractul. Concluzia legati de protec{ia

mediului este cd trebuie si colabordm cu cetS(enii . Voi face o campanie de strins

gunoaie. Dupd aceea fac supraveghere. Vom face Gazeta comunei prin care ii vom

i-nforma pe cltaleni gi vom face publice poze cu cetI{enii care arunc6 gunoi sau au gunoi

in fafa podii. "
punctul 3 de pe ordinea de zi : Informare privind situatia contractelor de arendi

inregistrate la Prim6ria comunei Costuleni.
D-nul primar Harabagiu Dumitru : ,,^Eu am avut dou6 teme pe ordinea de zi:

contrcatele de arendd gi pdgunea comunalI. in fiecare an avem informare cu campania

agricol6 de prim6vard. Sevine cu un matertial copy-paste din care mare lucru nu afldm ,

dec6t c[ se di consultan{d fermierilor. Am hotlrdt s[ inregistrlm doar contractele de

arendd incheiate cu proprietarii de teren sau mogtenitori stabili\i in baza declaratiei de

succesiune. Doresc sa gti, ce suprafa{d de teren este arendat6 , care sunt arendaqii 9i sd

incas6m impozit pentru acest teren . Pdntr acum arenda$ era SC Agrocapital SA care

plltea impoiitut . Acum weau sE gtiu cine lucreazd terenul gi cine pldtegte impozitul. Sunt

mulli care au titluri de proprietate de la plrin(i, bunici, unchi etc care dau terenul in
arend[ gi nu pldtesc impozitul Arendatorul are obligaliei achitArii taxelor 9i

impozitelor."
D-nul conilier Nechita Dimitrie solicitl

nigte gedinfe cu cetdlenii din comun[ pentru

Propune organizarea de gedinle lunare pe sate.

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Informare privind derularea contractelor de

inchiriere a p[gunii comunale.
D-nul consilier juridic Carasevici Mircea a intocmit un raport privind piqunea

comunall.in raport sunt prevlzute lucririle efectuate de chiriag gi situa(ia achit6rii

datoriilor fa[[ de bugetul local. D-nul primar doregte analiza contractelor de inchiriere a

pdgunii comunale.Se verificd daci sunt respectate obligaliile contractuale.

D-na consilier local Popa Valeria repetl faptul c[ dumneaei s-a deplasat pe teren 9i a

verificat lucrdrile efectuate pe pSgune. Lucriri pe pdgune s-au vlzut doar la Cozia. La

Costuleni nu s-au frcut lucrlri.
D-na consilier local Lupu Mariana ii informeaz6 pe consilierii locali cd Asociatia

Crescdtorilor de Animale Costuleni nu are pregedinte. Nimeni nu-gi asumd g6spunderea.

D-nul consilier local Ciaugu Gheorghe intreabl ce se

turme de animale gi nu au terenuri in proprietate .

D-nul primar rispunde cI fiecare proprietar trebuie sd

participarea d-nului consilier juridic la
a fi informa{i cu privire la legisla{ie .

intimplI cu cel care de[ine

aibi griji de terenul care-i

apa(ine.- 
D-nul primar : ,, Am participat la $edin{a GAL $tefan cel Mare. Suntem 14 comune

partenere. Fiecare a beneficiat de c6te ceva. Strategia GAL a expirat azi. Noi am dotat
'serviciul 

de Gospodflrire comunald cu un buldozer. Se deschide o noud strategie pentru

etapa urmdtoare. Se stabilegte ce procent se acord[ persoanelor fizice 9i UAT-urilor. Noi
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D-nul consilier local chirili Adrian : < vd rog s[ intinde{i piatra de la gcoala dinHilila >.

D-nul primar afirmd cd-este 
-supdrat 

pe cetdfenii din satul Hilita pentru c6 nu au infelesci acea piatrd trebuie si o intindem noi, nu oamenii sr se apuce singuri de treab6 . pentru
aceasta a frcut gi pldngere la polilie.

Punctul 5 de pe ordinea de zi : proiect de
gcolare de invd(Emdnt din comuna Costuleni pentru

Se prezint6 materialele pregdtite.

hotdrdre privind organizarea refelei
anul gcolar 2015-2016

Hotdrdrea privr]! organizarca refelei gcolare de inv6fdmant din comuna costulenipentru anul gcolar 201.5'2016 se supune votului gi se aprobd cu votul tuturor celor I Iconsilieri locali prezenfi.
Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotdrdre privind stabilirea tarifelorpentru ocuparea zonei drumurilor publice comunale prin ampla sur"a lui"ialarea deconstrucfii /accese linstala\iilpanouri publicitare etc.
Se prezintd materialele pregitite.

2' Adresa nr. 483912015 referitoare la actualizarea periodici a programului detransport ;
D-nul pregedinte de gedin(I Teodorescu IIie citegte adresa. D-nul primar ii invitr peconsilierii locali sr facd propuneri in legiturd 

"u 
rnoJin"-ea orelor sau a traseuluitransportului local. propunerile vor fi depuse Ia secretarul comunei .

Hotdrdrea privind stabilirea tarifelor pentru ocuparea zonei'rvl..ervs Prrvurtr ilaurrrea [anrelor pentru ocuparea zonei drumurilor publicecomunale prin amplasarea lamenaiareu dr romffiii- /accese /instalatii/nanorrripubricitare 
"t,. 

,. ;#J;';*fii1"r"flTi"#',,Hffit11"1."::il: , {'Tj::?l'yjT::llprezenfi. I I consilieri locali

Punctul 7 de pe ordinea de zi : Proiect de hot6r6re privind modificareacomponenfei comisiei de analizda solicitErilor de locuin{e sociate.

o-rrl#1,;:lt[l?car 
Nechita Dimitrie retuzdJa.a p"rte din comisie. Este propus

. Hotararea privind modificarea componenfei comisiei de analizda solicitdrilor delocuinfe sociale se supune votului gi se aprobd cu votul tuturor celor l l consilieri Iocaliprezen(i.
Punctele cu care s-a suplimentat ordinea de zi:

ti:::,Xi^:" 
^,,oty]^1 IriITd aplobare^a modifi cdrii Starutului Asociafiei*"*lT*1 

l-ryi'jit:. de ApE canar r3ri, 'Jil; t;i;ffifi ;;ffi:i;
I':jX:,r,::ind 111obare^a 

mgojrrcilii Statutuluior*4# Regionare a Servicilor
3:,,1,'*":*:j:*,','^":T,fl-1,"lll:i Adiri";;r ;;:i; ;;6;;;,i'ill r',"; il:f#:Jvotul tuturor celor I I .consilieri locali prezenfi.

4
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